
Občni zbor DU Štepanjsko naselje
Prvi junij mora postati prelom-

nica v delovanju našega društva
upokojencev, saj je bilo po večlet-
nem mrtvilu nujno potrebno po-
živiti delovanje s svežimi silami.
Pred leti izredno uspešno in dina-
mično društvo upokojencev, z vr-
sto aktivnosti in pestrimi izleti, je
zaradi objektivnih in subjektivnih
okoliščin počasi zamiralo. V tem
obdobju so se nezadovoljni člani
prepisovali v druga, sosednja dru-
štva in upravičeno negodovali.

S skupnimi močmi, predvsem pa
s pomočjo avtorja tega članka,
smo uspeli konstituirati novo
vodstvo, z vsemi komisijami, ki
so potrebne za uspešno in pra-
vilno delovanje. Iz poročil za pre-
teklo obdobje in iz zadanih nalog
so lahko prisotni ugotovili, da je
oz. bo v društvu upokojencev za-
pihal sveži veter, ki bo razvetril
njihovo življenje, ki v teh težkih
ekonomskih časih tudi zanje ni
lahko. Izbrana je bila tudi komi-

sija za pregled in dopolnilo statuta
ii) ostalih aktov. Dogovorjeno je
bilo, da začne DU delovati
s polno močjo od septembra dalje,
saj poleti zaradi letnih dopustov
večino aktivnosti zamre. Naj vam
na koncu predstavim novo vod-
stvo: predsednik DU je Leon Ko-
sič, imamo tudi tri podpredsed-
nika in sicer iz vsake KS, to so
Brigita Vrabec, Božo Momirski in
Ivanka Močnik, sekretarske posle
bo opravljala Jožica Opravil, evi-

dentičarka je Hermina Herman,
blagajničarka pa Hedvida Kožar,
zastavonoša pa je Ivan Mehle.

Novemu vodstvu želim veliko
uspeha, vsem našim upokojen-
cem še dolgo in zdravo življenje
v naši sredini.
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